
網路獨家新聞

Web Exclusive News



國際扶輪提名委員會再次集會

RI Nominating Committee to reconvene

2005 年 11 月 9 日 RI 發佈

9 November 2005

在 2007-08 年度國際扶輪社社長提名委員會於 9 月中旬會議之後，國際扶輪收到了一份宣稱在提名過程期間有不適宜活動的正式控訴。國際扶輪理事會於 11 月會議時重審該份申訴。

Following the meeting of the Nominating Committee for President of RI in 2007-08 in mid-September, Rotary International received a formal complaint alleging improper activities during the nominating process. The RI Board of Directors reviewed the allegations at its November meeting.

國際扶輪理事會同意為維護提名過程的公正，將於在 12 月 5 日重新召開一個新提名委員會選舉出一位 2007-08 年度國際扶輪社社長提名人。所有之前的候選人均保留其資格。

The Board agreed that, to protect the integrity of the nominating process, a new Nominating Committee will be convened on 5 December to select a nominee for president of Rotary International in 2007-08. All previous candidates will remain eligible.

國際扶輪理事會也將延長對委員會所選出的人選挑戰的最終期限至 2006 年 1 月 1 日。

The Board also extended the deadline for challenges to the committee's selection to 1 January 2006.